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Abstract (en)
The cabinet has a sliding glass (1) fixed on a ferrule (4) displaced along a rail (2), where a rail includes a lateral flange (9). An electromagnetic lock
(7) is housed in a frame (11) of the cabinet such that a bolt (7a) of the lock is cooperated with a notch (6) formed on the ferrule, when the glass is in
a locking position. An electric circuit (8) includes a contact between the bolt and the lateral flange. The circuit is closed by the contact for identifying
locking of the glass.

Abstract (fr)
L'armoire formant vitrine comprend au moins une vitre (1) fixée sur un sabot (4) se déplaçant le long d'un rail et un verrou électromagnétique (7)
logé dans le bâti (11) de l'armoire, de telle sorte que son pêne (7a) peut coopérer avec une encoche (6) formée sur le sabot lorsque la vitre est en
position de verrouillage. Afin d'identifier le verrouillage de la vitre, le rail peut présenter un bourrelet latéral (9) et l'armoire peut contenir un circuit
électrique (8) incluant un contact entre le pêne du verrou et le bourrelet, la fermeture du circuit permettant l'identification souhaitée.
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